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Onderwerp : Aanpassing veld SDS ‘99 

Voorstel : 1. Eén asfaltveld van SDS ‘99 te verwijderen ten behoeve 
van een definitief zandveld. 

2. De werkzaamheden uit te voeren tegelijk met de 
werkzaamheden aan de toegangsweg. 

3. Hiervoor € 37.500,00 beschikbaar te stellen. 
4. Hiertoe de 13de begrotingswijziging 2018 vast te stellen. 
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BESLUITEN 

1. Eén asfaltveld van SDS ‘99 te verwijderen ten behoeve van een definitief zandveld. 

2. De werkzaamheden uit te voeren tegelijk met de werkzaamheden aan de toegangsweg. 

3. Hiervoor € 37.500,00 beschikbaar te stellen ten laste van de algemene reserve. 

4. Hiertoe de 13de begrotingswijziging 2018 vast te stellen. 

 

INLEIDING 

Het college heeft in de vergadering van 24-4-2018 besloten de raad voor te stellen om akkoord te 

gaan met het verwijderen van één asfaltveld van SDS ’99 tegelijk met de aanleg van een nieuwe 

toegangsweg. 

 

SDS ’99 beschikt  voor het beoefenen van hun sport  over twee asfaltvelden. Deze velden zijn in 2012 

voorzien van een nieuwe toplaag. Onderhoud van de velden  zal in 2023 weer moeten plaatsvinden.   

In verband met ontwikkelingen in de handbalsport waar het  beach handbal steeds populairder 

wordt heeft SDS ’99 een van de velden voorzien van een zandlaag. Dit werkte bij droog weer  

voldoende, maar bij nat weer zorgt de asfalt laag voor een te drassig en niet bruikbaar speelveld. SDS 

’99 heeft de gemeente daarom verzocht bij een van de asfaltvelden het asfalt te verwijderen zodat 

hier een goed bespeelbaar zandveld kan worden gecreëerd. In afwachting van een Raadsbesluit 

hierover heeft de gemeente toestemming gegeven aan SDS ‘99 om sleuven te graven en een 

drainagesysteem te plaatsen als tijdelijke oplossing. Structureel echter is het de beste oplossing om 

de asfalt laag helemaal te verwijderen.  In de meerjarenplanning voor onderhoud bij de handbal  

staat het vervangen van de toegangsweg voor juni 2018 op de planning. Het asfalt van de 

toegangsweg zal dan worden verwijderen,  het  verwijderen van het asfaltveld kan dan gelijktijdig in 

dit werk meegenomen worden.  

 

DOEL 

Het creëren van een goed bespeelbaar zandveld tegen geringe(re) kosten. 

 

TOELICHTING BESLUIT (ARGUMENTEN) 

1.1 Door het asfaltveld te verwijderen krijgt SDS ’99 de beschikking over een goed bruikbaar 

zandveld. 

Zolang het asfalt onder het zandveld aanwezig is zal de drainage beperkt zijn en zal het veld bij 

tijdens en na hevige regen minder goed bespeelbaar zijn. 

 

2.1 Door het asfaltveld nu te verwijderen wordt schade aan de nieuwe toegangsweg voorkomen. 

Voor het verwijderen van het asfaltveld is groot materieel benodigd. Wanneer er gekozen wordt 

om eerst de rijbaan te vervangen en op een later tijdstip het asfaltveld te verwijderen moet de 

nieuwe rijbaan beschermd en eventueel gerepareerd worden. 

 

2.2 Door het asfaltveld nu te verwijderen kost het minder. 

Met de aanstaande werkzaamheden aan de toegangsweg is reeds in het materieel ter plaatse om 

het asfaltveld te verwijderen en hoeft de nieuwe toegangsweg nog niet beschermd en eventueel 



gerepareerd te worden. Daarmee kunnen de werkzaamheden nu goedkoper worden uitgevoerd 

(verschil: circa € 5.000,- tot € 7.000,-). 

 

Vastgesteld wettelijk- en beleidskader 

Verhouding verhuurder – huurder conform huurovereenkomst en het Burgerlijk Wetboek. 

 

Relatie BEL-gemeenten en BEL Combinatie 

- 

 

KANTTEKENINGEN 

1.1 Met het graven van sleuven voldoet het veld op dit moment. 

Het graven van sleuven door SDS ‘99 zelf voldoet om het water enigszins van het veld af te 

krijgen, maar dit is niet een structurele oplossing om tot een goed bespeelbaar zandveld te 

komen.  

 

1.2 Beleidsmatig is de afweging tot uitvoeren werkzaamheden op dit moment nog niet goed  

Ingekaderd. 

Er zou gekozen kunnen worden om eerst de nog op te stellen sportnota af te wachten om een 

beleidsmatig kader te hebben om deze werkzaamheden uit voeren, echter is de combinatie met 

de werkzaamheden aan de toegangsweg dan niet mogelijk. Daarnaast heeft SDS ’99 dan dit 

seizoen met de start in de beach handbalcompetitie niet de beschikking over een goed zandveld. 

 

2.1 Gemeente hoeft nu geen aanpassingen te doen. 

In de huidige overeenkomst met SDS ’99 is opgenomen het veld in 2023 opgeknapt dan wel 

aangepast dient te worden op kosten van de gemeente, maar doordat  nu de mogelijkheid 

bestaat om het verwijderen van het asfalt te combineren met de werkzaamheden aan de 

toegangsweg kan het voordeliger en wordt er zorg voor gedragen dat de handbal reeds nu over 

een door hen gewenst veld beschikt. 

 

FINANCIËN 

Voor het verwijderen van het asfaltveld is nog geen budget beschikbaar. De kosten om dit te 

realiseren zijn als volgt opgebouwd: 

 Voorbereiding:   €    1.500,00 excl. BTW 

 Uitvoering:    € 34.500,00 excl. BTW 

 Uren toezicht:  €    1.500,00 excl. BTW 

 Totaal:   € 37.500,00 excl. BTW 

 

Aan de raad wordt voorgesteld om een bedrag van € 37.500,- excl. BTW beschikbaar te stellen ten 

laste van de Algemene Reserve. Aan de raad wordt voorgesteld om hiervoor  in te stemmen met de 

13de begrotingswijziging 2018. 

 



UITVOERING 

Na akkoord zal om bovenstaande goed vast te leggen een allonge op de bestaande 

huurovereenkomst met SDS ’99 gesloten worden (welke ter kennisname als bijlage is toegevoegd).  

De uitvoering van de werkzaamheden aan het veld zal gekoppeld worden aan de uitvoering van de 

werkzaamheden aan de toegangsweg. 

 

COMMUNICATIE 

- 

 

BIJLAGEN 

- BEGROTINGSWIJZIGING 

- ALLONGE SDS ’99 TER KENNISNAME 

 


